

## **ABSTRACT**

*In Industry, Quality control is very needed for always supervise every coming material or product that sending by supplier or finally result product before this goods distribution to customer. There is quality control so expected product that result has quality is good to minimize complain from customer consequence goods is not good product. This information system website has function to know presentation goods that slip off inspect or goods is not good consequence mistake from product process from supplier depend on number PO and goods code. There is website system can help department quality control for giving information to management PT Star Metal Ware Industry is practical and quickly, so there is not difficulties in searching goods information is slip off inspection or is not depend on number PO and goods code.*

*Key Word: Quality Control, Information System.*

*Total Page 85, Total Picture 67, Total Table 34*



## ABSTRAK

Dalam dunia industri pengendalian mutu sangat dibutuhkan untuk selalu mengawasi setiap kedatangan material maupun produk yang dikirimkan oleh supplier maupun hasil akhir produksi sebelum barang tersebut didistribusikan ke pelanggan. Dengan adanya pengendalian mutu ini maka diharapkan produk yang dihasilkan memiliki kualitas yang baik untuk meminimalisir keluhan dari pelanggan akibat barang yang cacat produksi. Website sistem informasi ini berfungsi untuk mengetahui presentase barang yang lolos inspeksi maupun barang yang cacat akibat dari kesalahan proses produksi dari supplier berdasarkan No.PO dan kode barang. Dengan adanya website sistem informasi ini, dapat membantu Departemen Quality Control untuk memberikan informasi kepada pihak Manajemen PT Star Metal Ware Industry secara praktis dan cepat, sehingga tidak kesulitan dalam mencari informasi barang yang lolos inspeksi maupun yang tidak berdasarkan No.PO dan kode barang.

**Kata kunci : Pengendalian Mutu, Kualitas, Sistem Informasi**

**Total Halaman 85 , Total Gambar 67 , Total Tabel 34**

